
PROTOKÓŁ NR XVI/07

XVI Zwyczajnej sesji Rady Gminy Celestynów,
odbytej w dniu 7 grudnia 2007r.

w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzi ęli:
1. Radni Rady Gminy Celestynów - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                  - Olga Osiak - Targowska
4. Radca Prawny
Inne osoby zaproszone

Przewodniczący Rady Gminy - Bogdan Wójcik  - dokonał otwarcia sesji,  powitał  radnych oraz
zaproszonych gości. Stwierdził, iŜ w sesji uczestniczy 13 radnych. /nieobecni radni:  P. Rosłoniec,
M. Winiarski/, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych
uchwał.  Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

Proponowany porz ądek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie  quorum Rady  oraz  przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:

1) gromadzenia środków  na Ŝywność na kontach dochodów własnych przez gminne  
jednostki oświatowe;

2) gromadzenia środków z tytułu wynajmu lokali na kontach dochodów własnych przez 
gminne jednostki oświatowe;

3) ustalenia opłaty za posiłki w przedszkolach w Gminie Celestynów;
4) wykazu wydatków niewygasających w roku 2007;
5) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
6) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
7) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
8) nadania nazwy ulicy
9) zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzenia kontroli  zadania  inwestycyjnego pn.  

„Remont pomieszczeń w budynku Przedszkola w Starej Wsi”;
10) zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli realizacji uchwał Rady Gminy  

Celestynów przez wójta gminy Stefana Traczyka.
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
6. Sprawy róŜne.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  (26.10.07; 06.11.07)
9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.

Wnioski do porządku obrad zgłosili:

1. Przewodnicz ący Rady  -  wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad  w pkt. 2 jako
ppkt. 1  projekt uchwały w sprawie przedłoŜenia Radzie Gminy Celestynów oświadczenia  
lustracyjnego przez Janusza Podogrodzkiego Skarbnika Gminy Celestynów.

Rada  -  wniosek przyjęła  jednogłośnie. 
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2. Wójt Gminy Stefan Traczyk   -  wnioskował, o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 2,  
ppkt.  12  projekt  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmiany uchwały  Nr  64/07  Rady Gminy  
Celestynów z dnia 6  listopada 2007 r. 

Radny M. Rosłoniec   -  zapytał Wójta Gminy, czy w zgłaszanym projekcie został ujęty wniosek
dyrektora SP Celestynów odnośnie dochodów z tytułu sprzedaŜy obiadów i wydatków na Ŝywność.
Komisja Finansów i Inwestycji poparła   wniosek dyrektor SP Celestynów. 

Wójt Gminy   -  wyjaśnił, iŜ wniosek ten został ujęty w projekcie uchwały dot. oświaty, który  będzie
rozpatrywany na dzisiejszym posiedzeniu rady. 

Rada  -  wniosek  przyjęła  jednogłośnie

3. Wójt  Gminy -  wnioskował o prowadzenie do porządku obrad w pkt. 2, ppkt 13  projekt  
uchwały  w  sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2007 rok.

  
Rada  -  wniosek  przyjęła  jednogłośnie. 

Następnie W-ce Przewodnicząca Rady  -  Anna  Rosłaniec   odczytała  porządek obrad wraz z
przyjętymi wnioskami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:
1) przedłoŜenia Radzie Gminy Celestynów oświadczenia lustracyjnego przez Janusza 

Podogrodzkiego Skarbnika Gminy Celestynów.
2) gromadzenia środków  na Ŝywność na kontach dochodów własnych przez gminne  

jednostki oświatowe;
3) gromadzenia środków z tytułu wynajmu lokali na kontach dochodów własnych przez 

gminne jednostki oświatowe;
4) ustalenia opłaty za posiłki w przedszkolach w Gminie Celestynów;
5) wykazu wydatków niewygasających w roku 2007;
6) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
7) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
8) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;
9) nadania nazwy ulicy
10) zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzenia kontroli  zadania  inwestycyjnego pn.  

„Remont pomieszczeń w budynku Przedszkola w Starej Wsi”;
11) zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli realizacji uchwał Rady Gminy  

Celestynów przez wójta gminy Stefana Traczyka.
12) dokonania zmiany uchwały 64/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 6  listopada 2007 r. 
13) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
6. Sprawy róŜne.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  (26.10.07; 06.11.07)
9. Zamknięcie obrad.
Rada  -  przyjęła  porządek obrad   jednogłośnie. 

Ad. pkt. 2
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:
1) przedłoŜenia Radzie Gminy Celestynów oświadczenia lustracyjnego przez Janusza 

Podogrodzkiego Skarbnika Gminy Celestynów.

Przewodnicz ący Rady  -  projektodawca  projektu uchwały zgłosił dwie autopoprawki:
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- tytuł uchwały winien mieć  brzmienie  „w sprawie powiadomienia skarbnika gminy Pana 
Janusza Podogrodzkiego o obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego”.
Rada  -  poprawkę  przyjęła  jednogłośnie. 

- § 2 winien mieć  zapis:  „ nie złoŜenie oświadczenia w terminie trzech miesięcy od dnia
doręczenia  powiadomienia skutkuje pozbawieniem funkcji Skarbnika Gminy Celestynów”.
Rada  -  poprawkę  przyjęła  jednogłośnie. 

Głosowanie imienne  nad  projektem uchwały w sprawie  powiadomienia skarbnika gminy Pana
Janusza Podogrodzkiego o obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego.
Rada  -  podjęła  uchwałę  jednogłośnie. 

2) gromadzenia środków  na Ŝywność na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki
oświatowe;

W-ce   Przewodniczący  Komisji  Oświaty   -   M.  Nowicki   -   poinformował,  iŜ   Komisja   po
przeprowadzeniu dyskusji bez moŜliwości  zapoznania się z opinią prawną zaopiniowała projekt
uchwały negatywnie i wnioskuje  o nie podejmowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji   -  M. Rosłoniec  -   poinformował,  iŜ   obydwa
projekty nie otrzymały poparcia Komisji  z braku opinii radcy prawnego i  braku merytorycznego
uzasadnienia celowości podjęcia przedmiotowego projektu. 
Dodał,  iŜ  Komisja  na  kolejnym   posiedzeniu  otrzymała   opinię   radcy  prawnego  wg  której
obowiązująca  dotychczas  uchwała  przestała  obowiązywać  ze  względu  na  nowe  nadrzędne
przepisy  prawa   ustawowego.  JednakŜe  zdaniem  Komisji  nadrzędne  przepisy  nie  nakładają
obowiązku prowadzenia kont dochodów własnych.  Przewodniczący Komisji  poprosił o  szerszą
informację  na ten temat. 

Wójt  Gminy  -  wyjaśnił, iŜ jednostki budŜetowe prowadzą konta dochodów własnych, a podjęcie
przedmiotowej  uchwały spowoduje zalegalizowanie tych czynności.

Radny -  W. Kwiatkowski  -  stwierdził,  iŜ  wg   opinii  prawnej  uchwała  Nr  145/05 Rady Gminy
straciła  moc  i  nie  ma  obecnie  podstawy  prawnej  do  zbierania  i  zarządzania  środkami  przez
jednostki oświatowe.  Poprosił mecenasa o szersze wyjaśnienie tej kwestii. 

Radca prawny   - poinformował, iŜ  zadaniem prezentowanych uchwał jest dostosowanie stanu
prawnego do wymogów obecnie funkcjonującej ustawy. 

Głosowanie imienne  nad projektem uchwały w sprawie  gromadzenia środków  na Ŝywność na
kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe.
Rada  podjęła  uchwałę  4 głosami, przy 9 wstrzymujących.  

3) gromadzenia środków z tytułu wynajmu lokali na kontach dochodów własnych przez 
gminne jednostki oświatowe;

Rada  w  głosowaniu imiennym  podjęła  uchwałę 3 głosami, przy 10 wstrzymujących.

4) ustalenia opłaty za posiłki w przedszkolach w Gminie Celestynów;

Radny  M. Nowicki   -  w imieniu Komisji  Oświaty  wnioskował  o  wniesienie poprawki  do   § 1
nadając  mu brzmienie: „ ustala się  dzienną stawkę Ŝywieniową  dla dziecka w przedszkolu w
wysokości  5,50 płatną z góry do 10 dnia kaŜdego miesiąca”
Komisja  opowiedziała  się  za podjęciem  przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicz ący  Rady   poddał   pod  głosowanie   zgłoszoną   poprawkę   Komisji  Oświaty
polegającą  na zwiększeniu opłaty za dzienną stawkę Ŝywieniową o pięćdziesiąt groszy. 
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Rada  - przyjęła  poprawkę   11 głosami, przy 2 głosach wstrzymujących.

Głosowanie imienne  nad projektem uchwały wraz  z przyjętą  poprawką  w  sprawie  ustalenia
opłaty za posiłki w przedszkolach w Gminie Celestynów.
Rada  -  podjęła  uchwałę jednogłośnie. 

5) wykazu wydatków niewygasających w roku 2007;

Projekt uchwały omówił  Wójt Gminy  Stefan Sraczyk  -  poinformował, iŜ powyŜsza uchwała  ma
na celu umoŜliwienie sfinansowania  wydatków zaplanowanych w budŜecie gminy  na rok 2007 w
następnym roku kalendarzowym. 
Wyjaśnił,  iŜ  opóźnienie rozpoczęcia inwestycji  budowy boiska w SP w Starej  Wsi nastąpiło  w
wyniku problemów z wyłonieniem wykonawcy jak równieŜ  ze względu na  pogodę.  Tego typu
przedsięwzięcia wskazane jest, Ŝeby były realizowane w okresie letnim. 
Ponadto  Urząd Marszałkowski   od  którego gmina otrzymała dotację  zaproponował,  Ŝeby z tej
inwestycji zrobić inwestycję nie wygasającą, co pozwoli  zrealizować ją w  następnym roku.
Następnie Pan Wójt zgłosił poprawkę  w załączniku Nr 1 w rubryce Nr 5  zamiast  145 000 zł.
winno  być  135 000 zł.   Poprawka zostanie  wprowadzona jako autopoprawka.  

Radny  M.  Rosłoniec   -   Przewodniczący  Komisji  Finansów   -   poinformował,  iŜ   w  trakcie
omawiania projektu uchwały Komisja wypracowała wnioski dot:

1) przygotowania przez Wójta projektu uchwały w oparciu o wniosek mieszkańców sołectwa
wsi Celestynów polegający na zabezpieczeniu środków pienięŜnych w wysokości  200 tys.
ze środków sołeckich  z roku 2007 do realizacji budowy w centrum Celestynowa placu
zabaw oraz parku.
Wniosek  został  poparty przez  Komisję jednogłośnie. 

2) przesłania   informacji o stanie  realizacji i zobowiązań dot. inwestycji.
Uzasadniając  zgłoszone  wnioski  poinformował,  Ŝe  Komisja  zgłosiła  je  dlatego,  Ŝe   pan  wójt
wyszedł   z projektem inwestycji,  która miała być  zaczęta  i  skończona w tym roku  natomiast
przechodzi na następny rok. Taka sytuacja moŜe dot.  nie tylko  tej inwestycji, ale równieŜ  wielu
innych inwestycji, które zostały rozpoczęte, a nie ukończone. 
Natomiast sam projekt  został  przez  Komisję  zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowanie  imienne projektu  uchwały  w  sprawie   wykazu wydatków niewygasających w  roku
2007.       Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

W-ce Przewodnicząca  Rady  - Anna Rosłaniec   podziękowała  Radzie za podjęcie przedmiotowej
uchwały, wyraziła nadzieję, Ŝe inwestycja ta zostanie kiedyś zrealizowana.  Nadmieniła, Ŝe do 6
listopada obowiązywał termin składania wniosków do Urzędu Marszałkowskiego  o przedłuŜenie
takich  inwestycji,  a  nasza  gmina  niestety  nie  wykazała  się  pomysłowością  bowiem  dotacja
przyznana była juŜ w czerwcu.  Wyraziła nadzieję, Ŝe  Urząd Gminy Celestynów  władany przez
Wójta Stefana Traczyka przyczyni się do tego, Ŝe dzieci  będą miały gdzie biegać i grać w piłkę.  

6) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;  (pr. Nr 5)

Wójt  Gminy  Stefan Traczyk   -   zgłosił  autopoprawkę  do uzasadnienia  projektu wnioskował  o
wykreślenie   zapisu w treści „Ŝe był wcześniej opublikowany w BIP i w miesiącu październiku”.

Projekt uchwały omówiła  Wanda Matosek  księgowa Zakładu Obsługi Szkół. 

Wice Przewodniczący Komisji Oświaty -  M. Nowicki   -  poinformował, Ŝe  Komisja sformułowała
wniosek do Komisji Finansów w którym opowiedziała się pozytywnie za projektem i wnosi o jego
przyjęcie. 
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Przewodnicz ący Rady   -    nadmienił, iŜ w uzasadnieniu p. Matosek padło stwierdzenie m.in., Ŝe
są to środki na funkcjonowanie dodatkowych grup w świetlicach.    Jeśli planowano utworzenie
takich  grup  od  1  września  to  stosowny  projekt  uchwały   winien  być  przedłoŜony  radzie  na
wcześniejszej sesji, a nie  stawiania rady pod przymusem, gdzie te środki są juŜ wydatkowane. 

Przewodniczący Komisji Finansów – M. Rosłoniec   -  poinformował, iŜ  Komisja  projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie jednym głosem,  przy pozostałych wstrzymujących. 

Głosowanie  imienne  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budŜecie  gminy
Celestynów na rok 2007;  (pr. Nr 5)
Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

7) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;  (pr. Nr 6)

Projekt uchwały omówił  Wójt  Gminy  -  poinformował,  iŜ  w projekcie zawarte są środki, które
zostały rozdysponowane zgodnie z wolą  sołectw. 

Przewodnicz ący  Komisji  Finansów   -   poinformował,  iŜ  w  trakcie  omawiania  tego  projektu
Komisja wystosowała  wniosek o  przedstawienie  Komisji Zarządzenia Wójta o przeniesieniu  z
rezerwy środków na pokrycie środków sołeckich. (dot. zał. 2h)

Wójt  Gminy  -   wyjaśnił, iŜ w sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej są wyszczególnione
wydane  zarządzenia   natomiast  zał.  2h,  który  radni  otrzymali  przed  sesją  po  analizie  został
poprawiony. 

Radny  M.  Nowicki   -   zapytał,  kto  jest  autorem  uzasadnienia  do  przedmiotowego  projektu
poniewaŜ  na Komisji Finansów  był przedłoŜony projekt z uzasadnieniem pod którym figurował
podpis  pana  wójta  jako  projektodawcy,   a  osobą,  która  ten  projekt  opracowała  był  p.  Janusz
Podogrodzki.  JednakŜe   jak zostały postawione   pytania panu Podogrodzkiemu to stwierdził on,
Ŝe  to nie  on  przygotował  projekt  i  nie  ma wiedzy,    natomiast  w  dostarczonym przed  sesją
projekcie brak jest  podpisu w uzasadnienie.
W związku z powyŜszym radny zapytał kto opracował projekt i ma pełną wiedzę na jego temat.

Wójt   Gminy  -  wyjaśnił,  iŜ projektodawcą i wnioskodawcą jest Wójt,  jako osoba kierująca gminą
natomiast projekty  pisze pracownik księgowości, który m.in. zajmuje się sołectwami.  

Radny  T. Floria ńczyk   -  wnioskował  o przeniesienie  środków sołeckich wsi Pogorzel pomiędzy
działami zgodnie z uchwałą  Rady Sołeckiej Pogorzel z dnia 14 września br. -  z działu 600 kwoty
3000 zł. do działu 926 oraz z działu 921 kwoty 1384,48 zł. do działu 926.

Wójt Gminy  -  zaproponował, Ŝeby nie zmieniać przedłoŜonego  projektu  natomiast zobowiązał
się,   Ŝe  zgłoszona   poprawka  zostanie uwzględniona w projekcie uchwały przygotowanym na
najbliŜszą sesję rady. 

Radny  Floria ńczyk   -   przyjął  zobowiązanie p.  wójta  jednocześnie poprosił  o poprawę  błędu
matematycznego w zał. 2h do projektu uchwały  w rubryce sołectwo Pogorzel  jest zapisana  kwota
6 000 zł., a winna  być to kwota  8 000 zł. 

Radny M. Rosłoniec   -  Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska -  poinformował, iŜ projekt nie
uzyskał większości głosów. 

Przewodnicz ący  Rady   -   poinformował,  iŜ  w  materiale    otrzymanym  przed  sesją   w   w
uzasadnieniu przedmiotowego  projektu w  ostatnim akapicie jest zapis  cyt. „zwiększa się wydatki
w rozdz.  92695 w §  4210 na kwotę 12 000 zł. w tym 3 000 na zakup materiałów związanych z
boiskiem w Pogorzeli”.  
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Natomiast we wcześniejszym materiale  kwota 12 000 zł. była rozbita  na dwa oddzielne  zadania
tj.  na  plac  zabaw  w  ZabieŜkach  -  9000  i  3000  zł  na  Pogorzel.   Obecnie  nie  ma  tego
wyszczególnienia, zapytał na co będzie przeznaczona kwota 9 000,00  zł. 

Wójt Gminy  - poinformował, iŜ  trudno mu się odnieść do tej kwestii poniewaŜ  tę autopoprawkę
przygotował  skarbnik. Najprawdopodobniej zamierzeniem  było nie dublowanie środków sołeckich.

Przewodnicz ący Rady   -  stwierdził, iŜ  taka odpowiedź go nie przekonuje z uwagi na to, iŜ  w
tym momencie nie ma osoby, która  potrafiłaby uzasadnić na co wójt planuje przeznaczyć kwotę
9000 zł.  Przypomniał, iŜ  na sesji budŜetowej  9 000 zł. zaplanowane zostało na plac zabaw w
ZabieŜkach.   Kwota  ta  nie została  wydatkowana na  Ŝaden  cel,  w związku z tym na Komisji
Finansów  padło pytanie dlaczego planuje się drugi raz tę samą kwotę. 
Zapisano  ogólnie  kwotę  12000  wyszczególniając  3000  zł.  i  nie  uzasadniając  na  co  będzie
przeznaczona pozostała kwota 9000 zł.  Do rozwagi rady. 

Głosowanie  imienne  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budŜecie  gminy
Celestynów na rok 2007;  (pr. Nr 6)
Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

8) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;( pr. Nr 7)

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy.
Poinformował, iŜ w projekcie uchwały uwzględnione zostały środki  dot.:
-  opłaty wodno prawnej. 
- remontu drogi w Siwiance. 
- wypłacenia zaległych naleŜności dla sołtys Celestynowa. 
- zakupu energii do oświetlenia ulic 
- utrzymania dróg   w Celestynowie
- zobowiązania dot. Firmy GazomontaŜ  
Pan  Wójt   poinformował,  iŜ  na   Komisji  Finansów  i  Inwestycji   była  poruszana  sprawa  dot.
uregulowania wszystkich zobowiązań. Natomiast  zaplanowany dochód ze sprzedaŜy działek nie
został  zrealizowany.    Wobec powyŜszego przyjęto  załoŜenie,  Ŝe  zostanie  zwiększony  deficyt
budŜetowy i zgodnie z zapisami księgowymi zobowiązania zostaną uregulowane.  

Przewodniczący Komisji Finansów – M. Rosłoniec   -  przedstawił  wnioski sformułowane w trakcie
dyskusji posiedzenia komisji.
Wnioski dot. 

1) uszczegółowienia zapisu w § 3 rozdz. 01010  infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna  wsi
2) dział 926 -  kultura fizyczna i sport – przedstawić dokumenty o przyznaniu dotacji
3) dział 900 -  uzasadnienie zwiększenia o 90 tys. na oświetlenie ulic
4) dokument potwierdzający zobowiązanie  wodnoprawne.
5) przedstawienia  alternatywnych rozwiązań  ewentualnego deficytu  i  czy  rzeczywiście  jest

konieczne zaciągnięcie kolejnego kredytu i  czy pan Wójt  jest  w stanie wyjaśnić  nam o
stanie realizowania inwestycji w 2007 roku z uwagi na najbliŜsze zamknięcie tego roku.

  Rada nie ma wiedzy ile inwestycji jest zakończonych, ile jest zobowiązań i czy rzeczywiście
  jest potrzebne  zaciągnięcie kolejnego kredytu. 

Projekt  nie został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.   

Wójt  Gminy Stefan Traczyk  - wyjaśnił, iŜ  materiał dot. pozwoleń wodnoprawnych radni otrzymali
drogą  mejlową  jak  równieŜ   na  dzisiejszej   sesji  w  formie  papierowej,  jednocześnie  została
sporządzona notatka  dot.  pozwoleń wodnoprawnych oraz  dot. opłat za światło.
Poinformował, iŜ  przyjęte rozwiązanie zwiększenia deficytu  wynika z tego, Ŝe do końca tego roku
gmina nie będzie w stanie sprzedać zaplanowanych działek i uzyskać  dodatkowych dochodów. 
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Radny  M. Rosłoniec   -  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji   poprosił o wyjaśnienie
kwestii, z uwagi na to, Ŝe  w przedmiotowym  projekcie uchwały jest zapis, iŜ na pokrycie  deficytu
proponuje  się  zaciągnięcie  kredytu  długoterminowego,  zapytał  radcy  prawnego  czy  to  jest
zobowiązujące dla rady gminy. 

Radny M. Rosłoniec   -  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji -   poprosił o wyjaśnienie
czy zapis cyt. „ zwiększenie deficytu zostanie pokryte przychodami w kwocie 525.475,83 złotych,
pochodzącymi z kredytu długoterminowego”  jest  zobowiązującym  dla rady gminy. 

Radca prawna  -  wyjaśnił, iŜ  jeŜeli  rada podejmie uchwałę z tym zapisem jest to zobowiązaniem
dla rady. 

Radny W. Kwiatkowski   -  poinformował, iŜ radni  nie zostali właściwie do tematu przygotowani w
sensie przedstawienia  wyczerpujących dokumentów mimo, iŜ odbyły się dwa posiedzenia Komisji
Finansów poświęcone projektom uchwał.   Natomiast  przed sesją  wójt  przedłoŜył  kilkanaście
dokumentów, które nikt nie jest w stanie przeanalizować.  
Ponadto   Komisja zwracała się  z  prośbą  do pana wójta  i  pana skarbnika o   przedstawienie
alternatywnego sposobu rozwiązania poza zastosowaniu ostatecznego rozwiązania, czyli wzięcia
kredytu.  Niestety nie było odzewu. 
Na  posiedzeniu Komisji   padały  pytania dot.  realizacji   inwestycji  na Ŝadne z nich nie padła
odpowiedź  wobec powyŜszego nasuwa się  wniosek, Ŝe  ani wójt,  ani skarbnik nie panują  nad
finansami gminy. 
W ocenie  radnego podejmowanie  na  tą  chwilę   decyzji  dot.  wzięcia  kredytu  jest  głęboko nie
uzasadnione, jednakŜe, projekt uchwały zawiera zapisy, które winny być przez radę podjęte, są to
par. 1,2 ,3.

Wójt  Gminy   -   zaapelował,  o  przyjęcie  projektu  uchwały  w  takiej  formie  w  jakiej  została
przedłoŜona.

Radny  M.  Rosłaniec   -   przypomniał,  iŜ  przedmiotowy  projekt   na  komisji  finansów  został
odrzucony   natomiast  są  waŜne  zapisy,  które  uzyskały  poparcie  rady   wobec  powyŜszego
wnioskował o przerwę  dla krótkiego posiedzenia komisji finansów z udziałem radcy prawnego. 

Przerwa

Radny M. Rosłoniec   -  Przewodniczący Komisji  Finansów i Inwestycji -  poinformował, iŜ  po
przeprowadzonej dyskusji  w trakcie przerwy  Komisja wnioskuje o dostarczenie członkom Komisji
informacji w zakresie:
– realizacji budŜetu za 2007 rok do końca listopada,
– realizacji inwestycji
– wielkości zobowiązań 
oraz  dostarczenia  dokumentów   o  które  komisja  wnioskowała  na  poprzednich  posiedzeniach
komisji.
Komisja  uwaŜa,   Ŝe  decyzja  o  zaciągnięciu   kredytu  nie  moŜe  być  pochopna  i  winna  być
poprzedzona dokładną  analizą stosownych dokumentów.   
Komisja Finansów wypracowała następujący wniosek:

Komisja opiniuje pozytywnie przesuni ęcia  w paragrafach 1,2,3 oraz wnioskuje o usuni ęcie
w  cało ści  paragrafu  4  i  paragrafu  8.   Dostosowanie  tre ści  paragrafów  pozostałych,
załączników   do uchwały oraz  uzasadnienia projektu  uchw ały.   Dostosowanie   projektu
uchwały powierza si ę Wójtowi Gminy.

Wniosek  został poparty jednogłośnie przez Komisję.
Przewodniczący Komisji  dodał, iŜ  paragrafy 1,2,3 są to paragrafy dot. przesunięć  w budŜecie
natomiast nie powodują zwiększenia deficytu budŜetu gminy. 
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Przewodnicz ący Rady  skierował pytanie do radcy prawnego –  zapytał czy zgłoszony wniosek
jest zgodny z prawem. 

Radca prawny   -   poinformował, iŜ  taki zabieg legislacyjny, Ŝe zostawia się   w projekcie trzy
paragrafy,  a  skreśla  się  z  projektu  2  paragrafy  nie  blokuje  formuły  podjęcia  uchwały   z  tymi
poprawkami o ile rada przyjmie.  

Przewodnicz ący  Rady   poddał  pod  głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  M.  Rosłońca  -
Przewodniczącego  Komisji Finansów i Inwestycji. 

Rada  -  wniosek  przyjęła jednogłośnie. 

Głosowanie  imienne  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budŜecie  gminy
Celestynów na rok 2007 r  wraz  z wnioskiem.   (pr. Nr 6)
Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady  udzielił głosu sołtys wsi Siwianka pani Annie B ąk.
Pani  Sołtys   przyjechała  w sprawie  remontu  odcinka drogi  do Siwianki,   która  leŜy w gminie
Celestynów.  Droga ta jest  w fatalnym stanie, a w sprawie jej remontu od  wiosny nic nie zostało
zrobione.   

Wójt  Gminy   - wyjaśnił, Ŝe zostało zorganizowane  spotkanie trzech stron: starostwa, urząd gminy
Celestynów i wójt gminy Kołbiel na którym ustalono, Ŝe gmina Celestynów przekaŜe nie odpłatnie
materiał na drogę.  W związku z powyŜszym zostały zagwarantowane środki na  przewiezienie
destruktu.  

Przewodnicz ący  Rady   -  zapytał, czy pan  wójt  jest w stanie określić  termin wykonania zadania.

Wójt  Gminy  -  odpowiedział, Ŝe  nie jest w stanie określić  terminu.

9) nadania nazwy ulicy

Projekt  uchwały omówił Wójt Gminy Stefan Traczyk.
Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie

10) zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzenia kontroli  zadania  inwestycyjnego pn.  
„Remont pomieszczeń w budynku Przedszkola w Starej Wsi”;

Projekt uchwały  omówił  Przewodniczący Klubu „Tu jest Mój  Dom”  Robert Wicik.
Poinformował,  iŜ   Klub  chce zlecić   Komisji   przeprowadzenie kontroli  dot.  remontu budynku
Przedszkola  w  Starej  Wsi  w  związku  z  informacjami  dot.  nieprawidłowości  przeprowadzonej
inwestycji.

Rada  -   w  głosowaniu  imiennym  podjęła  uchwałę  7  głosami,  przy  4  przeciwnych  i  2
wstrzymujących.

11) zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli realizacji uchwał Rady Gminy  
Celestynów przez wójta gminy Stefana Traczyka.

Przewodnicz ący  Rady   w  imieniu  Klubu Wspólnota Samorządowa poinformował,  iŜ   radni
Gminy  wielokrotnie  zwracali  się  do  Wójta   w  formie  ustnej,  pisemnej  jak  równieŜ   poprzez
interpelacje na sesjach rady z zapytaniami o sposób  realizacji  wymienionych uchwał.  Z uwagi na
brak  odpowiedzi  zachodzi  konieczność   zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  wykonania  kontroli
wymienionego w projekcie uchwały zadania. 
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Nadmienił,  iŜ  dwa  miesiące  temu  Klub   Wspólnota  Samorządowa  wystosował  obszerną
interpelację  w której  wymienione są  uchwały z  prośbą,  Ŝeby Wójt  odpowiedział  w jaki  sposób
realizuje te uchwały. 
Odpowiedź nie została udzielona do dzisiaj. Termin statutowy to dwa tygodnie.

Rada w  głosowaniu  imiennym   podjęła   uchwałę  9  głosami,  przy  2  przeciwnych  i  2
wstrzymujących.

          12) dokonania zmiany uchwały 64/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 6  listopada 2007 r.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  poinformował,  iŜ   Komisja  zaopiniowała projekt
uchwały pozytywnie.

Rada w głosowaniu imiennym  podjęła  uchwałę jednogłośnie.

 13)    dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2007;

Projekt uchwały  zreferował  -  Wójt  Gminy Stefan Traczyk.  

Komisja  Finansów i  Inwestycji  nie  zajęła  stanowiska dla ww.  projektu natomiast  wystosowała
wniosek do p. Wójta  o przedstawienie dokumentu potwierdzającego  otrzymanie dotacji na cele
sportowo rekreacyjne.

Radny  R.  Wicik   -   zapytał,  dlaczego  dotacja ta    dopiero  teraz  została  wprowadzona  po
otrzymanych  skargach od trenerów, instruktorów, którzy  za prowadzone zajęcia pozalekcyjne  nie
otrzymywali zapłaty, ponadto dlaczego dotacja ta nie została wprowadzona zarządzeniem. 

Wójt Gminy  – wyjaśnił, iŜ były zastrzeŜenia  ze strony Regionalnej Izby Obrachunkowej.    
Natomiast,  co  do  drugiego  pytania  to  z  informacji  pracownika  merytorycznego  wynika,  Ŝe
dokumentacja  spływała  bardzo powoli. 

Radny  M. Rosłoniec   -   poinformował,  iŜ   na   ostatniej   Komisji  Finansów padł  wniosek  za
przyjęciem  wniosku   dyrektor   SP  Celestynów  w  sprawie  dokonania  przesunięć   w  planie
finansowym  dochodów  na 2007 rok.  Zapytał,  czy te przesunięcia zostały uwzględnione ww.
projekcie. 

Wójt  Gminy  - wyjaśnił, iŜ  trudno mu się  odnieś do tej kwestii z  uwagi na nieobecność skarbnika
ale być moŜe  jest to ujęte  w którymś  z poprzednich projektów. 

Radny T. Floria ńczyk  -  wnioskował, Ŝeby w zał. 2h środki sołeckie  wsi  Pogorzel  w dziale 926
jest zapis 6 tys.  Ŝeby poprawić na 8 tys.  co wynika z wcześniej podjętej uchwały.

Poprawka zostanie wprowadzona jako autopoprawka. 

Radny  M. Nowicki   -   czy istnieje  ryzyko Ŝe jeŜeli  podejmiemy tą  uchwałę  czy  damy radę
zrealizować załoŜenia, które na nas nałoŜyło Ministerstwo Sportu i zrealizujemy tą dotację  czy
istnieje zagroŜenie odebrania tej dotacji. 

Wójt Gminy -   poinformował,  Ŝe jego zdaniem jest to ostatni termin, Ŝeby przyjąć tą  uchwałę i
zakończyć tą sprawę.  

Radny W. Kwiatkowski  -  zapytał,  kiedy upływa termin rozliczenia tej dotacji, bo to jest bardzo
waŜne jest jakby wyznacznikiem  jaki jest stan faktyczny, bo środki te mogą przepaść. 

Wójt  Gminy  -  brak odpowiedzi. 
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Przewodnicz ący Rady   -  zacytował z Linii Otwockiej  fragment wypowiedzi 
Wójta Gminy  Stefana Traczyka na temat  dotacji: „ jak informuje Wójt Stefan Traczyk  pieniądze te
zostaną przeznaczone na prowadzenie zajęć piłkarskich na terenie boisk CKS Celestynów i Bór
Regut oraz na terenie boisk i sal gimnastycznych  SP Celestynów, Stara Wieś i Podbiel, a takŜe w
Zespole Szkół w Celestynowie”  art. z maja tego roku.

Wójt Gminy  -  poinformował, Ŝe z wyjaśnień pracownika wynika, Ŝe niektóre sprawy opóźniały się
z  przyczyn  nie  zaleŜnych  od  urzędu  gminy.   Sprawa  zostanie  wyjaśniona  a  informację  radni
otrzymają na piśmie. 

Głosowanie  imienne  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budŜecie  gminy
Celestynów na 2007 rok.
Rada   w  głosowaniu imiennym podjęła  uchwałę  jednogłośnie.

Ad. pkt. 3
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Ad. pkt. 4 
Interpelacje i zapytania radnych.

1) Radny  M.  Nowicki   -    Szanowny  Panie  Wójcie,  jako  radny  mam  prawo  składania
interpelacji  w  swoim  jak  równieŜ  w  imieniu  mieszkańców,  których  mam  zaszczyt
reprezentować. Nauczony doświadczeniem swoim oraz kolegów i koleŜanek z Rady Ŝe są
problemy z jasną odpowiedzią, swoje interpelacje sformułowałem w postaci  pytań które
pozwolę sobie zadać :

1. Czy będzie Pan odpowiadał na interpelacje rzeczowo, krótko i na temat?
2. Czy  wiadomo Panu w jakim terminie  wpłynęła  na  konto  Gminy dotacja  z  Ministerstwa

Sportu i Turystyki przeznaczona na sfinansowanie kosztów zajęć sportowo rekreacyjnych
dla uczniów na rok 2007?

3. Czy  zostały  zrealizowane umowy zawarte  z  osobami  realizujące zadania  wynikające z
dotacji  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki  przeznaczonej  na  sfinansowanie  kosztów  zajęć
sportowo rekreacyjnych dla uczniów na rok 2007

4. Jak zostały zagospodarowane wpływy ze sprzedaŜy działki na terenie Celestynowa?
5. Czy  pamięta  Pan  ilu  mieszkańców  sołectwa  Celestynów  udzieliło  Panu  poparcia  w

wyborach samorządowych? Jeśli nie szacunkowo, to jak moŜna to poparcie określić jako
duŜe czy jako małe?

6. Czy  w  swoich  działaniach  bierze  Pan  pod  uwagę  równieŜ  oczekiwania  mieszkańców
sołectwa Celestynów?

7. Czy szanuje Pan wolę  mieszkańców  sołectwa Celestynów wyraŜaną  między innymi w
uchwałach, wnioskach, planach czy sugestiach Rady Sołeckiej Celestynowa

8. Od roku  2004  mieszkańcy  sołectw  w  gminie  Celestynów sami  decydują  o  wydawaniu
części  pieniędzy  z  budŜetu  gminy.  Sołectwa  dostają  do  własnej  dyspozycji  tzw.  środki
sołeckie.  W  roku  2008  będzie  to  23  zł  na  1  mieszkańca  wsi  .  Te  środki  mogą  być
przeznaczane na wydatki związane z potrzebami sołectwa. Podstawą prawną do wyboru
zadań,  na  które  mogą  być  wydatkowane  środki  sołeckie  jest  art.  7  ust.  1  ustawy  o
samorządzie gminnym. Fundusze sołeckie zwiększają aktywność społeczeństwa, wpływają
na  udział  mieszkańców  w  projektowaniu  budŜetu,  jak  teŜ  ułatwią  przygotowanie  do
ubiegania  się  o  środki  pomocowe  z  funduszy  zewnętrznych,  w  tym  europejskich,  a
zwłaszcza skierowanych na rzecz społeczeństwa obywatelskiego. Dzięki tym pieniądzom,
a zwłaszcza pracy samych mieszkańców wsie pięknieją, powstają i są wyposaŜane place
zabaw  i  świetlice  wiejskie,  poprawiane  są  lokalne  drogi,  organizowane  są  imprezy
kulturalne, a takŜe zajęcia dla dzieci i młodzieŜy. Po prostu mieszkańcy najlepiej wiedzą, co
jest im najbardziej  potrzebne i  jak najlepiej  wydać  te pieniądze. Dlaczego Pan utrudnia
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bądź przyzwala  na utrudnianie ich wydatkowania przez sołectwa naszej Gminy i dlaczego
bez akceptacji sołectw przeznacza te środki na inne cele?

9. Czy ma Pan zaufanie do Skarbnika Gminy Celestynów?
10. Jaka jest Pana opinia na fakt zaistniały na Komisji Finansów w dniu 4 grudnia 2007 kiedy to

Skarbnik   p.  Janusz  Podegrodzki  stwierdził  Ŝe  nie  wie  kiedy  wpłynęła  dotacja  z
Ministerstwa oczywiście nie są  to środki aŜ  tak znaczące dla gminy ale jest  to jedna z
niewielu dotacji która w tym roku wpłynęła do UG oraz jedna z tych na której pozyskanie i
zrealizowanie poświeciłem wiele cennego czasu o czym doskonale Pan Wójt, Pan Skarbnik
i wiele innych osób doskonale wie. 

11. Jaka jest Pana opinia na fakt zaistniały na Komisji Finansów w dniu 4 grudnia 2007 kiedy to
Skarbnik  p. Janusz Podegrodzki stwierdził Ŝe nie potrafi odpowiedzieć na zadane pytania i
uzasadnić projektu uchwały pod którymi widnieje adnotacja: „Opracował J. Podegrodzki”,
twierdząc Ŝe nie On przygotowywał ten projekt.

12. Jaka  jest  Pana  opinia,  na  stwierdzenie  Skarbnika  Ŝe  „nie  moŜe  być  tak  Ŝe  Skarbnik
odpowiada za wszystkie ruchy które się dzieją w Gminie” – sprecyzuję Ŝe  to sformułowanie
padło w kontekście ruchów finansowych.

13. W dniu 18 sierpnia 2007 roku ukazała się informacja o nowych drewnianych estetycznych
tablicach  informacyjnych.  W  informacji  tej  uzasadniał  Pan  ich  społeczną  rolę,  nową
estetykę  i  niską cenę.  Stwierdził Pan Ŝe „Dzięki pozyskaniu wykonawcy z terenu naszej
gminy  udało  się  wynegocjować  bardzo  niską  cenę.  Jedna  tablica  wraz  z  montaŜem
kosztuje  390 zł.  Korzyści  z  podpisania umowy są  obopólne,  gdyŜ  gmina zyskała  tanie
tablice, a firma działająca na naszym terenie ma dobrą reklamę i perspektywę rozwoju”.
Mam pytanie czy naleŜność za wykonanie tych tablic została uregulowana?

14. Kiedy  zostanie  przywrócona  do  stanu  pierwotnego  nawierzchnia  ulicy  śeromskiego  po
przeprowadzonych pracach związanych z przyłączem wodociągowym?

15.Ja  ocenia  Pan  pracę pełniącego  obowiązki  Redaktora  Naczelnego  Miesięcznika
Samorządowego Celestynka któremu dał Pan swego czasu pełną swobodę w redagowaniu
pisma, doboru tematów i osób do współpracy. 

16.W jednym z wywiadów na pytanie:  Jaki generalnie jest  plan pozyskiwania funduszy dla
gminy? Odpowiedział Pan:  „Generalnie plan jest brać wszystko co się da.” Pytanie moje
jest takie: co Pan „wziął” z tych funduszy dla gminy Celestynów w tym roku?

17. Jak się Pan czuje? Czy nie ma Pan problemów zdrowotnych? Proszę nie doszukiwać się w
tym pytaniu jakichkolwiek podtekstów poniewaŜ kwestia zdrowia Głowy Gminy jest bardzo
istotna dla mieszkańców i wynika z  troski o Pańską osobę.

I na zakończenie prośba o zachowanie kolejności odpowiedzi na pytania których porządek nie jest
przypadkowy.

2) Radny M. Rosłoniec  - poprosił o odpowiedź na wniosek Komisji Finansów skierowany do
dyr. Gospodarki Komunalnej o przedstawienie  harmonogramu równania dróg na terenie
gminy głównie dot. to ulicy Szkolnej.

3) Radny T .  Floriańczyk   -   zapytał,  kiedy zostanie   odbudowana  nawierzchnia  na  ulicy
Świerkowej w Pogorzeli.
- kiedy zostanie zapłacona faktura na 100 tys.  za wykonaną pracę z maja. 

4) Radny M. Winiarski  -  poprosił o wyjaśnienie kwestii  dot. 
- zadłuŜenia w stosunku do Rady Gminy z tytułu nie wypłaconych diet.
- zaplanowania  w  projekcie  budŜetu  na  2008  rok  środków  na  diety  w  tej  samej
wysokości  wiedząc,  Ŝe  ich  nie  starczy.  Zapytał,  czy  jest  to  jakieś  niedopatrzenie,  czy
świadome działanie.  Przypomniał,  iŜ  rada jest  to  demokratycznie  wybrany organ  i  ma
pewne prawa  w związku z tym i wójt  ma pewne obowiązki w stosunku do rady.  
Zapytał  równieŜ,   czy w stosunku do  współpracowników  pan wójt   stosuje tego typu
działania, Ŝe zalega z wypłatami wynagrodzeń. 
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5) Radny  B. Wójcik  -  poinformował, iŜ na poprzedniej sesji zadał pytanie kiedy, gdzie i na
jaki temat i za jakie pieniądze odbędzie się  szkolenie dyrektorów placówek oświatowych.
Pytanie było postawione  dwa dni przed mającym się  odbyć  szkoleniem.  
Pan wójt  odpowiedział, Ŝe odpowiedź zostanie  udzielona na piśmie.  Odpowiedź  została
udzielona na piśmie, ale nie uwzględniono dwóch wątków mianowicie gdzie odbędzie się
szkolenie i ile będzie kosztowało.    
Zapytał z jakiego rozdziału i paragrafu zostało to zdjęte  z  budŜetu gminy.  Poinformował,
iŜ  szkolenie dyrektorów placówek oświatowych naszej gminy i gminy Karczew odbyło się w
Zakopanym.   Nie  słyszał,  Ŝeby szkolenie  było  prowadzone  przez  osobę  z  zewnątrz  w
związku z tym zapytał, czy  w  tak trudnej sytuacji budŜetowej o której ciągle jest  mowa
trzeba  było jechać, aŜ do Zakopanego, Ŝeby przeprowadzić  takie szkolenie. Zapytał, ile
kosztowało to szkolenie i skąd  poszły na to pieniądze. 

6) Radna A. Rosłaniec  -  poprosiła  o  informację w zakresie:
-  przeprowadzonej rozmowy  z PKP,  
-  wyniku  rozmów w sprawie internalizacji  naszej gminy,
- podjętych  działań  zostały  w celu  rozwiązania  problemu budowy projektu  Centrum  

Celestynowa, które jest stolicą naszej gminy.

Ad. pkt.  5
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

● interpelacja radnego  M. Nowickiego  -   odpowiedź  zostanie udzielona na piśmie. 

● interpelacja radnego M. Rosłońca  dot.  harmonogramu równania dróg na terenie gminy
głównie dot. to ulicy Szkolnej.

Odpowiedzi udzielił  pracownik  Gospodarki Komunalnej  Andrzej Ćwiek.
Poinformował,  iŜ   na  ulicy  Szklonej  była  realizowana  inwestycja   związana  z  budową  sieci
kanalizacji podciśnieniowej. W dniu dzisiejszym została przeprowadzona rozmowa telefoniczna  z
wykonawcą   robót   w  wyniku  której  ustalono,  Ŝe   w  przyszłym  tygodniu  zostanie  ta  droga
doprowadzona  do  uŜytku  przejezdności.  Natomiast  jeŜeli  chodzi  o  ul.  Kościuszki,  Dębową   i
Kwiatową wyjaśnił, iŜ na ten rok  harmonogram robót  równania dróg jest zakończony.  
Do końca roku nie jest przewidziane Ŝadne równanie. 

● interpelacja radnego  T . Floriańczyka  dot. odbudowy nawierzchni na ulicy Świerkowej w
Pogorzeli po budowie  kanalizacji.

Odpowiedzi udzielił  pracownik  Gospodarki Komunalnej  Andrzej Ćwiek.
Wyjaśnił,  iŜ  odnośnie  modernizacji  ul.  Świerkowej   w Pogorzeli po  budowie  kanalizacji został
podpisany protokół konieczności z wykonawcą robót i do końca roku czyli do 30 grudnia br.  będzie
wymieniony grunt na ulicy Świerkowej, a takŜe uzupełniony w kruszywo.  

● interpelacja radnego Radnego M. Winiarskigo dot. zaległości wypłaty diet radnym.  

Wójt Gminy   -   poinformował, iŜ   drogą meilową  zostało wysłane pismo do radnych w którym
dołączona  została  informacja  dot.  projektu  budŜetu  na  przyszły  rok   obejmująca  rozdział
administracja rady gminy.
Nadmienił,  iŜ   chciałby,  Ŝeby  przewodniczący  komisji  w  przybliŜeniu  określili  ile  przewidują
posiedzeń w roku budŜetowym, zakładając, Ŝe posiedzeń rady będzie około 12.  Dodał, iŜ  ze swej
strony podtrzymuję zapis środków w wysokości  70 000 zł. na  Radę Gminy.   
Natomiast jeŜeli chodzi o ten rok dot. wypłaty diet odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
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● Interpelacja radnego   B. Wójcika  -  szkolenia  dyrektorów placówek oświatowych.
Odpowiedź zostanie udzielona  na piśmie przez W-ce Wójt Olgę Osiak - Targowską. 

Radny  B. Wójcik   - stwierdził, iŜ  nie moŜe wyrazić zgody  na odpowiedź  na piśmie z uwagi na to,
Ŝe szkolenie juŜ się odbyło na którym  równieŜ był pan wójt i  asygnował pewne środki.

● interpelacja radnej A. Rosłaniec  -  dot. wyniku przeprowadzonych rozmów z PKP oraz w
sprawie internalizacji  naszej gminy. 
- podjętych  działań  w  celu  rozwiązania  problemu  budowy  projektu  Centrum
Celestynowa, które jest stolicą naszej gminy.

Wójt  Gminy  - poinformował, Ŝe  jeŜeli chodzi o  PKP  to jest kwestia zawarcia umowy w  sprawie
oświetlenia w ZabieŜkach z uwagi na to,  Ŝe  część oświetlenia jest  wykonywana przy pomocy
sieci, która podlega pod PKP. 
Natomiast,  jeŜeli  chodzi o projekt centrum  Celestynowa ta sprawa była poruszana na Komisji
Finansów i Inwestycji został  zatwierdzony drugi etap projektu,  ustalono  z Firmą,  Ŝe na dniach
przedstawi  trzeci  etap  i   wówczas  będzie  przedstawiona    dokładna   wizualizacja  tego
przedsięwzięcia. 

Ad. pkt. 6

Radny  R. Wicik   -  przekazał do  Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy dwa projekty uchwał
przygotowane  przez   Klub  Radnych  „Tu  Jest  Mój  Dom”  w  sprawie  ustanowienia  kierunków
działania Wójta Gminy Celestynów. 

Radny M. Winiarski   -  jako Przewodniczący Komitetu zakupu karetki   poinformował, iŜ na dzień
30 listopada br. została zebrana kwota 6 263 zł.   Serdecznie podziękował ofiarodawcom i poprosił
o dalszą ofiarność i pomoc.   

Ad. pkt. 7
Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad. pkt. 8
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  (26.10.07; 06.11.07)

Rada   protokoły przyjęła  12 głosami, przy 1 wstrzymującym. 

Ad. pkt. 9
Zamknięcie obrad. 22:30

Przewodniczący Rady Gminy

     /Bogdan Wójcik/

Protokołowała:
E. Grzywacz
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